



## DISTRIKTSSTYRELSENS MÖTE IV

**Tid** 5. april 2025 kl. 10:00

**Plats** Distansmöte (Teams)

### PROTOKOLL

**1. Mötets öppnande**

**Beslut:** Distriktsguvernör DG Hannu Mäenpää öppnade mötet kl. 10:01.

**2. Fastställande av närvarande**

**Beslut:** Distriktssekreterare CS Riitta Haapanen konstaterade de närvarande, 23 deltagare.

**3. Fastställande av mötets laglighet och beslutsföret**

**Beslut:** Distriktsstyrelsens möte är lagligt sammankallat när kallelsen har skickats till styrelsemedlemmarna minst sju (7) dagar före mötet. Det är beslutsfört när distriktsguvernören eller, vid förhinder, vice distriktsguvernören samt hälften av styrelsemedlemmarna är närvarande. Det konstaterades att mötet är lagligt sammankallat och beslutsfört.

**4. Mötets ordförande och sekreterare**

**Beslut:** Konstaterades, att enligt distriktets stadgar fungerar distriktsguvernören som mötesordförande och distriktssekreteraren som sekreterare.

**5. Val av protokolljusterare och rösträknare**

**Beslut:** Två protokolljusterare och två rösträknare valdes. Som protokolljusterare valdes Heikki Mäkelä och Hilka Mäkelä, som fungerar även som rösträknare.

**6. Godkännande av föredragningslistan**

**Beslut:** Föredragningslistan godkändes som arbetsordning för mötet.

**7. Verksamhetsplanen 2025-2026**

**Beslut:** 1.VDG Jari Järvelä presenterade det uppdaterade förslaget till verksamhetsplan för kommande period. Verksamhetsplanen godkändes som förslag till distriktsmötet.

**8. Budgeten för 2025-2026**

**Beslut:** DG Hannu Mäenpää presenterade det uppdaterade förslaget till budget. I samband med presentationen diskuterades distriktstidningen Jalopeuras framtid och tankar kring att öka annonsintäkterna.

Ett stimulanssystem har byggts in i bakgrunden till det minskade distriktsbidraget. Om medlemsrekryteringen är framgångsrik kan distrikten tilldelas en högre distriktspeng än den nuvarande. Systemet är graderat och kopplat till en tillväxt på 1000, 1500 och .000 medlemmar. Budgeten godkändes som förslag till distriktsmötet.

**9. Stöd för RLLI-utbildning**

**Beslut:** Från vårt distrikt ansökte, förutom de som nämnts på föregående möte, 2. VDG Markus Ylijoki och ZC Aki Teini, även DC Ilpo Kivelä och Lion Tapio Lehtilä om deltagande i RLLI-utbildningen i Helsingfors 22.-23. mars 2025. Man beslutade att ett stöd på 100 €/deltagare betalas ut efter genomgången utbildning.

**10. Nya klubbar**

**Beslut:** Man tog del av en lägesrapport om grundandet av nya klubbar. Ett möte har planerats till 16.4. 2025 i Nystad till vilket de som är intresserade av klubben har bjudits in. Det kaffetillfälle som planerats för bildandet av en klubb i Masku kunde inte förverkligas på grund av



överlappande tillställningar för de som visat intresse. Arbetet i Masku kommer att fortsätta i augusti med en presentationsmonter på den s.k. Masku-dagen.

## 11. Distriktsguvernörens ärenden

**Beslut:** Man tog del av distriktsguvernören DG Hannu Mäenpääs anförande.

Nedgången i medlemsantalet i distriktet har lättat något. Även om trenden är negativ är den inte alls lika brant som tidigare. Distriktsguvernören uppmuntrade alla att fortsätta sina ansträngningar.

LionFesten 12.4. står för dörren och distriktsguvernören påminde om att det fortfarande finns en chans att anmäla sitt deltagande. Vår tidning Jalopeura kom från tryckeriet igår och distributionen till klubbarna har påbörjats.

## 12. IPDG:s ärenden

**Beslut:** Man tog del av distriktsguvernören IPDG Olli Välimäkis anförande.

Hela den 3000 exemplar stora upplagan av Jalopeura har verkligen nu distribuerats från tryckeriet via regionorganisationen. Det faktum att regionernas ansvarspersoner själva har hämtat tidningarna har avsevärt sparat in på distributionskostnaderna. Endast de åländska tidningarna postas. En del av upplagan har sparats för framtida större distriktsevenemang (t.ex. Okra's presentationspunkt, årsmötet). Klubbarna kommer att få sina egna tidningar i buntar om 20 stycken under de kommande dagarna och veckorna.

## 13. Vice distriktsguvernörernas ärenden

**Förslag:** Första vice distriktsguvernör: 1. VDG Jari Järvelä. Andra vice distriktsguvernör: 2. VDG Markus Ylijoki. Inga ärenden för tillfället.

## 14. Distriktssekreterarens ärenden

**Beslut:** CS Riitta Hapanen: Antalet öppningar av vårt nyhetsbrev har minskat något baserat på analyserna på vår webbplats. CS Haapanen bad alla distriktsstyrelsemedlemmar att påminna klubbsekreterarna att i sina klubbar distribuera nyhetsbrevet till medlemmarna.

Det fördes en diskussion om behovet av större tydlighet i kommunikationen av evenemang. I framtiden kommer man att göra mer konkreta arrangemang för att påminna medlemmarna om evenemang som ligger mer än en månad fram i tiden.

Det föreslogs också att nyhetsbrevet skulle skickas direkt som PDG-distribution. Tidigare har det funnits en känd risk för skräppost när nyhetsbrevet har skickats via e-post med en lista över flera mottagare. Möjligheten till en tekniskt pålitlig plattform för nyhetsbrev har undersökts med Lionsförbundets kommunikationsbransch och detta arbete kommer att fortsätta.

Rekommendationen för närvarande är att nyhetsbrevet vidarebefordras från webbplatsen som självservice, eftersom nyhetsbrevet alltid har samma publiceringsdatum varje månad (den 28:e varje månad).

## 15. GAT-gruppens och kommittéordförandenas ärenden

**Beslut:** Kvällen för nya medlemmar hölls i mars med ca 25 personer närvarande. Det fanns en tydlig önskan från deltagarna att det ska finnas flexibilitet att delta i lionhobbyn. Fokus bör ligga på att hjälpa, ordna aktiviteter och annan meningsfull verksamhet och inte lägga för mycket tid på traditionella möten.

I GST Hannele Tanner-Penttiläs frånvaro gick DG Hannu Mäenpää igenom en presentation om VEX-projektet om invasiva arter, som Hannele hade sammanställt.

På samma sätt gick distriktsguvernören igenom materialet från MD New Voices koordinatör Eija Kesti och evenemanget Lions World Mental Health Day som beskrivs i detta.



DC Eeva Harjulahti gick igenom det praktiska kring den kommande periodens fredsaffischtävling och betonade att det är rätt tid att nu genast leta efter samarbetspartner för tävlingen som kommer att starta i början av den kommande säsongen.

## 16. Regionernas ärenden

**Beslut:** Regionordförande: RC Ann-Sofie Silvennoinen, RC Samuel Raunio, RC Timo Tanskanen, RC Jouko Käkönen

Regionordförandena rapporterade om vårens regionforum, där man bland annat diskuterade vilka nya aktiviteter som behövs/planeras och vilka bra exempel som bör spridas och kopieras

## 17. Nästa distriktsstyrelsemöte

**Beslut:** Nästa möte är distriktets årsmöte den 10.5.på Linnasmäen Opisto. Inbjudan, föredragningslista och fullmakt med uppgift om antalet röstberättigade delegater som klubbarna har kommer att skickas till klubbens e-postadresser senast 10.4., d.v.s. enligt stadgarna 30 dagar före mötet.

## 18. Övriga ärenden

**Beslut:** Man tog del av DC Markku Patrikainens förslag om att säga upp distriktets GoTo Service-licens. Besluts att säga upp licensen.

Vi återvände till ämnet New Voices efter att Eija Kesti anslöt sig till mötet.

Vi fick höra om gästerna från Tavastehus centralsjukhus som besökt ÅUCS. De besökte Åbo för att lära sig mer om Lejonrum-konceptet och gästerna fick en detaljerad presentation om ämnet. I Tavastehus pågår för närvarande en renovering av centralsjukhuset, där man kommer att utnyttja idéerna och erfarenheterna från Lejonrummet för att förbättra trivseln på avdelningarna.

Läger för ukrainska flyktingbarn planeras på Åland till vilket vi återkommer med mer information. Anmälan till sommarevenemanget med vändistriktet D pågår. Detaljer om evenemanget finns på vår hemsida [www.a-piiri.lions.fi](http://www.a-piiri.lions.fi) under evenemang på ingångssidan 9-10.8. Målet är ca 25 deltagare från vår sida.

Slutligen, från PDG:s perspektiv, tackade Heikki Mäkelä ordföranden för det sista mötet under denna distriktsguvernörsperiod, distriktsguvernören DG Hannu, för hans föredömliga ledning av distriktsguvernörmötena under perioden och för hans disciplinära tidsanvändning.

## 19. Mötet avslutande

**Beslut:** Mötets ordförande distriktsguvernör DG Hannu Mäenpää avslutade mötet kl. 12:00.